
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 54. posiedzeniu Senatu
w dniu 13 maja 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Uprzejmie proszê o udzielenie informacji, jakie s¹ prawne i finansowe mo¿liwoœci udzielenia przez

Skarb Pañstwa pomocy finansowej województwu mazowieckiemu lub podjêcia innych nadzwyczajnych
dzia³añ, które pozwol¹ pomóc samorz¹dowi województwa mazowieckiego w przezwyciê¿eniu trudnej sy-
tuacji finansowej.

Problemy finansowe województwa mazowieckiego wynikaj¹ miêdzy innymi ze zmniejszonych docho-
dów z tytu³u udzia³u w podatku dochodowym od osób prawnych (CIT), a tak¿e z koniecznoœci wp³acenia
do bud¿etu pañstwa, z przeznaczeniem na czêœæ regionaln¹, subwencji ogólnej dla innych województw.
W konsekwencji obecny wskaŸnik zad³u¿enia wynosz¹cy 58% mo¿e zostaæ przekroczony ponad ustawo-
wy limit wynosz¹cy 60% nawet o 8 –10 punktów procentowych.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




